
SLOVENSKÝ  
KRASOKORČULIARSKY ZVÄZ 
Záhradnícka 95 
821 08 Bratislava  
 
V Bratislave, dňa 08.05.2024 
 
VEC: Návrh na doplnenie bodu programu Valného zhromaždenia 
 
Vážený Slovenský krasokorčuliarsky zväz,  
 
Výkonný výbor Slovenského krasokorčuliarskeho zväzu (ďalej len ,,SKrZ“) uverejnil na svojej oficiálnej 
webovej adrese a taktiež rozoslal svojim členom pozvánku na valné zhromaždenia SKrZ, ktoré sa má 
konať dňa 18.05.2024 v Alexandra Šport Hotel, ul. 1. mája 899, 020 01 Púchov, pričom rovnako vyzýva 
svojich individuálnych a kolektívnych členov, aby  najneskôr do 08.05.2024 do 20:00 hod. doručili 
elektronickou poštou na adresu slovakskating@kraso.sk svoje návrhy/pripomienky k aktuálne platným 
stanovám a iným platným dokumentom, smerniciam a predpisom.  
 
Týmto vám predkladáme návrh na zaradenie nového bodu programu - Zrušenie smernice určenej 
športovcom o akciách, ktoré nie sú organizované SKrZ do rokovania valného zhromaždenia SKrZ 
dňa 18.05.2024 o ktorom mám záujem aby sa hlasovalo. 
 
Uvedený bod programu požadujeme prerokovať najmä z nasledovných dôvodov: 
 
1. Prijatá smernica neobsahuje ani len základné náležitosti ako napríklad dátum schválenia výkonným 

výborom či označenie číslom vnútorného predpisu. Ďalším výrazným obsahovým nedostatkom 
smernice je absencia údajov o dátume nadobudnutia účinnosti tejto smernice. Z uvedeného dôvodu 
je teda oprávnené sa domnievať, že daná smernica nenadobudla účinnosť a z tohto dôvodu 
nezakladá pre svojich adresátov žiadne práva a povinnosti.  
 

2. Nakoľko táto smernica bola zo strany SKrZ vydaná po konflikte s občianskym združením Jumping 
Joe, považujeme jej vydanie ako čisto účelový krok SKrZ. Primárnym cieľom smernice výkonného 
výboru SKrZ je podľa môjho názoru koncentrácia neprimeraných prostriedkov v rukách výkonného 
výboru SKrZ, ktorý ich bude využívať na nátlak voči svojim športovcom ako aj klubom.  
 

3. Smernica poníma veľmi široký výber spoločenských udalostí, pričom mám za to, že pod uvedený 
výpočet je možné subsumovať takmer akúkoľvek akciu. V zmysle Čl. 2 ods. 4 písm. l) je uvedené, 
že cieľom SKrZ ako národného zväzu je oceňovanie športovcov, ktorí dosiahli mimoriadne športové 
výsledky vo vrcholovom krasokorčuľovaní a osobnosti, ktoré sa zaslúžili o propagáciu a rozvoj 
krasokorčuľovania. Z tohto dôvodu nerozumieme, prečo výkonný výbor ide proti základným cieľom 
SKrZ. Som toho názoru, že úspešných športovcov je potrebné (v súlade s vyššie uvedeným článkom 
stanov) oceňovať a vážiť si ich prístup a dokazované výsledky. Mám za to, že najmä vystupovaním 
vo verejnom priestore môžu športovci a členovia klubov prispieť k tomu, aby širšia verejnosť vnímala 
krasokorčuľovanie ako šport, ktorý má na území Slovenskej republiky svoju veľmi bohatú tradíciu, 
ktorá pozitívnym spôsobom preniká aj do súčasnosti. Z tohto dôvodu považujem takýto zásah 
výkonného výboru SKrZ do reprezentácie svojej osoby, ako aj propagácie a šírenie dobrého mena 
tohto športu za neadekvátny. 
 

4. Podobná úprava sa nachádza aj v reprezentačných zmluvách jednotlivých športovcov, konkrétne ide 
o Článok II bod 2c), a to v znení: ,,V prípade exhibičného vystúpenia na pozvanie sa môže takéhoto 
vystúpenia zúčastniť len so súhlasom SKrZ.“  Z tohto dôvodu považujem prijatie danej smernice za 
nadbytočné a duplicitné. Mám za to, že účelom uvedenej smernice je nielen vykonávanie akéhosi 
nátlaku na vybrané kluby, resp. jednotlivých členov klubov, ale aj mocenské aktivity a koncentrácia 
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,,moci“ v rukách predsedu SKrZ. Zo strany funkcionárov ide podľa môjho názoru o porušenie 
etického kódexu SKrZ v zmysle ktorého je jedným z morálnych pravidiel pre funkcionárov SKrZ 
eliminovať akékoľvek diskriminačné praktiky.  

 
5. Okrem požiadavky súhlasu v prípade exhibičného vystúpenia, ktorá je len splnením požiadavky ISU, 

nám nie je známe, že by takéto požiadavky boli kladené na športovcov krasokorčuliarskymi zväzmi 
v iných krajinách, a teda to považujeme za zbytočnú nadprácu výkonného výboru a pre rozvoj tohoto 
športu ďaľšiu nepotrebnú byrokratickú záťaž pre športovcov. 

 
Z vyššie uvedených dôvodov touto cestou žiadam, aby výkonný výbor SKrZ zaradil do bodu programu 
najbližšieho VZ, konaného 18.05.2024 zrušenie tejto smernice a z rovnakých dôvodov vyzývam výkonný 
výbor SKrZ, aby upustil od prípadného prijatia podobných zbytočných smerníc smerom do budúcnosti.  
 
S pozdravom, 
 
 
Ing. Marek Václavík 
Člen SKrZ, ŠKP Bratislava 
 
 


